
INTERPELLATION

Frågor kopplat till kommunens användning  
av exploatörsdrivna detaljplaner 

Karlstads kommun har sedan flera år tillbaka använt sig av så kallade exploatörsdrivna  
detaljplaner, där exploatören själv tar fram detaljplanen istället för att kommunen gör det.

För Karlstadpartiets räkning har jag därför följande frågor till stadsbyggnadsnämndens ordfö-
rande Anders Tallgren (s):

1. När fattades beslut om att kommunen skulle börja jobba med exploatörsdrivna detaljpla-
ner och av vem fattades det? 

2. Tog det i samband med detta fram några rutiner för att säkerställa kvaliteten i och att 
samhällets intressen och krav uppfylls och efterlevs i dessa planer? 

3. Hur många planer och specifikt vilka har tagits fram på detta sätt? 

4. Har någon utredning av hur detta fungerat gjorts? 

5. Enligt uppgift jobbar kommunen inte längre med exploatörsdrivna planer. Stämmer det? 

6. Om ja. När fattades beslut om detta, vem fattade beslut om detta och på vilka grunder 
fattades beslutet?

Peter Sörensen
För Karlstadpartiet Livskvalitet

Till stadsbyggnadsnämndens ordförande 
Anders Tallgren (s)

Karlstad den 6 nov 2024


